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Deltagere  Afbud  
Forældrerep.:  Stine Rudbech-Jepsen(SRJ), Kristine Bjerager Madsen (KBM), Lars 
Peter Sand (LPS), Pernille Hindsgaul (PH), Sanne Lund (SL), Lars Olsen (LO), 
Daniel Tissot Skafte (DTS)  
Elevrep.:  Yasmin (formand), Aischa (næstformand)  
Medarbejder- & ledelsesrep: Christina Rasmussen (CR), Kathrine Steenfat (KMS), 
Frederikke Faurschou (FF), Signe Haugaard(SH)  
  

  

  
  
  
  Pkt:  Dagsorden:  

  
  
  

Referat v/Frederikke  
  
  

17.00-17.05  0.   Godkendelse af referat nr. 5  
   

Referatet godkendt.  

17.05-17.20  1.  Meddelelser:  
A. Fra skolebestyrelsesformand.   
B. Fra skoleleder – herunder 
personalesituationen   

   

  
Nogle lærere, har var været 
langtidssygemeldte, men er langsomt på 
vej tilbage nu.   
Udskolingslærerne er tilbage nu, og på 
fuld tid alle sammen fra ultimo maj.   
HØ er fratrådt sin stilling og NRK har sagt 
sin stilling op, efter sin orlov.   
HØ´s timer bliver pt. ikke varetaget af en 
person, men er delt ud på flere.   
Det er ikke meldt ud til eleverne, at HØ er 
stoppet. FF skriver ud til eleverne.   
Der spørges ind til, om der er sammenfald i 
det langtidssygefravær, som har 
været. Det kan der måske have været, og 
der er naturligvis en ledelsesmæssig 
opmærksomhed på dette.   
  
Der skulle være ryddet op på 
udeområdet foran. Der er snakket med 
servicepersonalet.  
  
3.kl skulle have været inde hos Dronningen 
på hendes fødselsdag med et maleri, men 
det blev desværre ikke til noget.  
  
Malene er nyansat som 
cand./pæd. Psyk. som ekstra 
støtte til vores elever.  
  
Der er observeret rotter på skolen, men 
beskeden er ikke givet videre til ledelsen, 
men måske til servicepersonalet. Det 
følges der op.  

http://www.skovbrynet.skoleintra.dk/Li/Foraeldre/Skolebest_Vis.asp?ID=58
http://www.skovbrynet.skoleintra.dk/Li/Foraeldre/Skolebest_Vis.asp?ID=66
http://www.skovbrynet.skoleintra.dk/Li/Foraeldre/Skolebest_Vis.asp?ID=66
http://www.skovbrynet.skoleintra.dk/Li/Foraeldre/Skolebest_Vis.asp?ID=65


  
  
  
  

17.20-17.40  2.  Genåbning - status  
herunder også kommende 0.årgang  
  

Der har været udarbejdet en plan for 
genåbningen, og den er rettet til af flere 
gange, for at yde det bedste for eleverne 
og leve op til de retningslinjer, der er lagt 
ud fra sundhedsstyrelsen.   
  
Vi har bestilt håndcreme som er udleveret.  
Vi følger hele tiden de retningslinjer, som 
kommer fra Regeringen.   
Tirsdag den 2/6 kommer 42-44 nye elever 
til kommende 0.kl. Det er flere end i de 
sidste år.  
Vi regner med, at 3.kl kan rykke ind på 
GPV, for at få mere plads.  
  
Nødpasning kl. 13-16 til 32 
udskolingselever, som passes af bla. UK-
pædagoger.   
LBT og CJ er med i nødpasningen.   
Alle udskolingslærere har online 
undervisning.   
Det er en årgangsansvarlig lærer 
på udskolingsårgangene.   
  
Vi har plads til udskolingen, hvis de 
kommer i næste uge.  

17.40-18.00  3.  Orientering om 
ressourcetildeling, timebudget samt 
fagfordelingsprincipper  

Vi er en skole, med en rigtig god økonomi. 
Og vi skal gerne bruge de penge vi har, på 
vores elever.   
Vi skal ikke komme ud med et + på 2 mill, 
som i de foregående år. Vi skal også 
være opmærksomme på, at vi har små 
klasser og kan rammes af en 
sammenlægning, som koster 1 mio. 
Pr. klasse.   
Når fagfordelingen er lagt, så har vi 7 
lærere tilbage, som skal dække alle de 
andre timer, som også er obligatoriske.  
Det er efterspurgt, at vi mødes fysisk til 
div. møder under 10.   
Der en lærer fra Gruppeordningen, som 
tilbyder sig i almen skolen.   

18.00-18.25  4.  Økonomi v/Shila Høeg  Overordnet set har vi en god og sund 
økonomi.   
Vores sårbarhed er dog et meget stort 
vikarforbrug på 1,2 mio. Et uhyre stort 
forbrug i forhold til de skoler vi normalt 
sammenligner os med.   
Vi skal finde en dækkende 
forklaringsmodel og identificere hvor 
udgifterne kommer fra (sygdom, 



seniordage, mødeaktivitet) og afsøge 
andre muligheder.   
Planlægning og 
skemalægning/skematekniske 
udfordringer nævnes som kilde til 
vikarforbrug. Fremadrettet skal 
vi have  blik for, hvordan vi løser det 
bedre. Vi skal selvfølgelig kunne 
organisere os ud af planlagt fravær.   
Næste skoleår skal udviklingen af 
vikarforbruget bremses.  
  

18.25-18.35  5.  Feedback  
PH ønsker, at der tilstræbes en rød tråd og 
vis ensartethed i skolens arbejde med 
feedback. Hvordan kan skolen udvikle det?  

Udskydes til næste gang hvor PH 
deltager.  

18.35-18.45  6.  Ugeplaner og skole/hjem-samarbejde  
Der er ønske fra SB om, at ugeplanerne 
bliver ”bedre” og mere ensretede – 
måske skal vi lave principper for ugeplaner 
og skole/hjem-samarbejde?  

Udskydes til næste gang hvor PH 
deltager.  

18.45-18.55  7.  Oversigt over skolens principper 
præsenteres  

Pernille har ladet sig inspirere af andre 
skoler principper, hvilket vi måske kan 
bringe videre.   
Er det tid til at gennemse og udvikle vores 
principper?  
  
Trivselsprincip efterspørges – Stine og 
Pernille lod sig inspirere på et møde ude af 
huset i november 2019.   
  
Kunne trivselsprincippet måske blive til en 
folder til når 0. klasserne skal starte i 
skole. SH og PH forsøger at lave et 
udkast. TSH, CR og KMS sparrer med 
tovholderne.  
  
Lejrture/studieture der ikke afholdes i 
indeværende skoleår afholdes næste 
skoleår – det er der budgetteret med.  
  
Kunne de børn der gik glip af 
teaterprojekter i indeværende skoleår få 
muligheden næste skoleår – måske koble 
sig på de næste årgange, der skal i 
gang. Dette undersøger SH.  
  
  

18.55-19.00  8.  Evt.   
  

Intet til eventuelt.  
  

  



  
 


